
 
 
GEMEENTERAAD 27 mei 2025 
 
Indiener: A.J. Gebben (VVD) 
Agenadapunt 9 Mogelijkheid tot het stellen van vragen 
Onderwerp: intentieovereenkomstbatterij-energieopslagsysteem 
Noordhoornseweg. 
 
In de commissievergadering van 13 mei j.l. heeft de VVD vragen gesteld over 
de intentieovereenkomst batterij-energieopslagsysteem Noordhoornseweg. 
De VVD heeft daarbij onder andere gevraagd of het mogelijk is inzage te 
krijgen in alle stukken. Wij zouden graag de intentieovereenkomst ontvangen, 
eventueel onder geheimhouding. 
Wethouder Oderwald gaf, na enig aandringen van onze kant, aan zich hierover 
te beraden. We zijn inmiddels bijna 2 weken verder. 
 
Vragen: 

1 Wat is de uitkomst is van de beraadslaging van wethouder 
Oderwald over dit onderwerp? 
 

ANTWOORD 
Wij zijn voornemens de intentieovereenkomst onder geheimhouding aan de 
raad te verstrekken. Wij zullen daarover echter eerst een collegebesluit moeten 
nemen. Wij streven ernaar dit besluit op 3 juni 2025 te nemen. 
 
 

2 Is het alsnog mogelijk de raad in het bezit te stellen van eerder 
genoemde document? 
 

ANTWOORD 
Zie ons antwoord hierboven. 
 


